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Abstract (en)
The printed products (20) to be stitched lie on rests (14) of a collecting drum (10), to which a stitching head arrangement (24) is assigned. The
stitching head arrangement (24) consists of a number of stitching heads (28) which are moved in circulation along a closed circulation path. In this
case, one section (D) of this circulation path extends essentially parallel to the path of movement of the printed products (4). The stitching heads
(24) pass by a wire portion dispenser (30), from which they take a wire portion in each case, from which a staple is then formed. In each case when
a stitching head (28) coincides with a rest (14) the staples are inserted into the printed product (20) resting on said rest. Counter-elements are
provided in the rests (14) for closing the staples. During the stitching operation, the stitching heads (28) and these counter-elements thus move along
with the products (20) to be stitched over a certain path. <IMAGE>

Abstract (de)
Die zu heftenden Druckereierzeugnisse (20) liegen auf Auflagen (14) einer Sammeltrommel (10) auf, der eine Heftkopfanordnung (24) zugeordnet
ist. Die Heftkopfanordnung (24) besteht aus einer Anzahl von Heftköpfen (28), die entlang einer geschlossenen Umlaufbahn umlaufend bewegt
werden. Dabei erstreckt sich ein Abschnitt (D) dieser Umlaufbahn im wesentlich parallel zur Bewegungsbahn der Druckereierzeugnisse (4). Die
Heftköpfe (24) laufen an einem Drahtabschnittspender (30) vorbei, von dem sie jeweils einen Drahtabschnitt übernehmen, aus dem dann eine
Klammer geformt wird. Zum Schliessen der Klammern, die beim Zusammentreffen jeweils eines Heftkopfes (28) mit einer Auflage (14) in das auf
dieser aufliegende Druckereierzeugnis (20) gesetzt werden, sind in den Auflagen (14) Gegenelemente vorgesehen. Während des Heftvorganges
laufen somit die Heftköpfe (28) und diese Gegenelemente während eines bestimmten Weges mit den zu heftenden Erzeugnissen (20) mit.
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